

READY, SET,  
**PICK  
YOUR  
PERK**

**PLUS \$50**  
DEPOSIT PER GUEST

BOOK BY  
**JUNE 30, 2025**

Ready for a 2025 getaway?

## **BIG PLANS, SMALL DEPOSIT**

New! US\$50 deposit + Pick Your Perk.

See a 2025 cruise you like? From now until June 30, you can set it aside starting at just \$50 per guest!

With options that match your travel style, you get to make the most of your vacation, your way. Just choose one of these great perks:

Option 1: An onboard credit of up to \$1,000 per suite — good for shore excursions, beverage packages, spa treatments and more.

Option 2: A night at a hotel before or after your cruise.

Option 3: A complimentary [All-Inclusive experience](#) when you reserve a Premium Suite (a value of more than \$1,300 for two guests on a 7-day voyage).



[Terms & Conditions](#) apply.

20250507Windstar

READY, SET,  
**PICK  
YOUR  
PERK**

**PLUS \$50**  
DEPOSIT PER GUEST

BOOK BY  
**JUNE 30, 2025**

準備好迎接 2025 年的假期了嗎？

## 大計劃，小額訂金

新預訂！US\$50 訂金 + 選擇您的福利。

看到你喜歡的 2025 年郵輪假期了嗎？從即日起至 6 月 30 日，每位客人只需 50 美元起即可將其收入囊中！

通過與您的旅行風格相匹配的選項，您可以以自己的方式充分利用您的假期。只需選擇以下超值福利之一：

選項 1：每間套房最高 1,000 美元的船上積分 - 適用於岸上遊覽、飲料套餐、水療護理等。

選項 2：在游輪之前或之後在酒店住一晚。

選項 3：預訂高級套房時可享受免費的[全包體驗](#)（兩名客人 7 天的航程中，價值超過 1,300 美元）。



[條款和條件](#)適用。

20250507 風星郵輪